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Toelichting memo

Op 9 september 2015 heeft een bijeenkomst plaatsgevonden met vertegenwoordigers 
van alle betrokkenen bij het City Centrum: bewoners, supermarkten, winkeliers, 
vastgoedeigenaren, culturele/maatschappelijke instellingen en horeca. Samen met de 
betrokkenen is een voorstel opgesteld om dit beleid op onderdelen aan te passen. Dit 
voorstel heeft uw raad inmiddels ontvangen bij en als onderdeel van de begroting 
(bijlage 2).
Aan de betrokken partijen die aan het plan hebben meegewerkt, is gevraagd om - na 
raadpleging van hun achterbannen - schriftelijk te reageren. Ter kennisname ontvangt u 
hierbij de resultaten van het overleg van 9 september en een (integraal en letterlijk) 
overzicht van hun schriftelijke reacties.

Resultaat van de parkeersessie op 9 september 2015 met de afgevaardigden 
van de diverse belanghebbenden in het centrum:

Voorstel College en gemeenteraad:
^ Belparkeren Z pasparkeren (achteraf) marketing tool 
^ Dip ŭ go
^ Parkeergarage: 24/7 uitrijdbaar, openingstijden sluiten aan bij activiteiten

Centrum
Verbeteren verlichting 
Verbeteren bewegwijzering 
Brandveiligheid

^ 13 extra parkeerplaatsen Meiveld (bij Snackbar)
^ Opheffen bewaakte fietsenstalling*
^ Geen blauwe zones
^ Geen slagbomen op maaiveld (dus wel weer controleurs)
^ Geen betaald parkeren tot 21 uur behalve op koopavond 
^ Tarief blijft gehandhaafd conform raadsbesluit 14 april (lang en kort parkeren 

t.b.v. regulering)

Uitwerkingspunten met belanghebbende:
^ Marketingtool.

In onderlinge samenwerking wordt een bruikbaar marketingtool gezocht en 
ontwikkeld.



Er wordt gekeken naar een mogelijkheid voor bewaakt fietsparkeren vanuit het 
sociale domein*

Schríftelijke reacties betrokken partijen centrum op het voorstel aan de raad om het 
besluit betaald parkeren van 14 april 2015 te wijzigen. Zij hebben toestemming verleend 
om hun reactie door te sturen naar de gemeenteraad:

Betrokkenen Reactie
Bewoners De vereniging van eigenaars Braakhorst kan zich helemaal vinden 

in de resultaten van de parkeersessie van 9 september 2015.
We vragen ons alleen nog af of onder "het tarief blijft 
gehandhaafd'' ook de bewoners bezoekkaarten in het centrum van 
C1,95 daar ook onder vallen.
Antwoord: Het tarief van de bezoekerskaartjes wijzigt niet.

Naar mijn beste weten sluit het resultaat van de parkeersessie d.d.
9 september jongstleden naadloos aan bij de wensen van de 
bewoners.
Het is dan ook met een gerust hart en rein geweten dat ik hierbij, 
namens dezen en mijzelf, instem met het voorstel zoals dat er nu 
ligt. Hopend dat het huidige voorstel zal worden overgenomen door 
de Raad.

Hierbij geef ik formeel akkoord voor het bereikte resultaat namens 
de omwonenden van het Centrum en bewoners van de Lei in het 
Centrum, aangezien aan de belangrijkste bezwaren van de 
bewoners wordt voldaan. Inmiddels is een aantal omwonenden 
ingelicht en tot nu zijn alleen maar positieve reacties ontvangen.
Wel wordt op prijs gesteld als men ook nog met muntgeld kan 
betalen.
Verder dank ik jullie voor alle energie die hierin is gestoken om dit 
overleg goed te laten verlopen; democratie in optima forma!

Namens mij achterban bewoners Pleintjes kan ik mededelen dat we 
akkoord gaan met hetgeen in de notitie en we hierop verder geen 
aanvullingen/opmerkingen hebben.

Culturele/maat
schappelijke
instellingen

^ Ik heb vorige week overleg gehad met mijn collega's van De 
Schalm, 't Oude Slot en de Muziekschool. Zij kunnen zich 
vinden in de uitwerking van de resultaten zoals 9 september 
besproken. Als dit de uitgangspunten zijn voor een nieuw op te 
stellen raadsvoorstel dan juichen wij dit van harte toe.

^ Er wordt nog wel aandacht gevraagd voor het kunnen
aanschaffen van grote aantallen kaarten tegen een gereduceerd 
tarief. We begrijpen dat dit punt hoort bij de uitwerking en niet 
in het raadsvoorstel zal worden meegenomen. Maar we wilden 
het nog wel graag even onder de aandacht brengen.

Service bioscoop Wij zijn akkoord. Het overgrote deel van de aanpassingen is positief 
voor de bioscoop (zeker het terugdraaien van de verlenging van de 
parkeertijd die door de raad aangenomen was). Daarnaast zijn de 
vele betaalmethoden een echt pluspunt (contant, pin incl. dip&go 
en belparkeren (Roosendaal nu 130Zo van alle transacties))
Om een grote marketingtool op te zetten om honderdduizenden 
parkeerders gratis door de winkeliers/horeca te laten parkeren, lijkt 
een stap te ver. Ook logisch, gezien de verschillende belangen en



de risico's die hier aan kleven.
In plaats hiervan is nu een zeer vereenvoudigde en goedkopere 
versie van het plan voorgesteld. Wellicht zal in de toekomst blijken 
dat dit helemaal niet zo'n verkeerde keus is....

Wat betreft het verstrekken van uitrijkaarten aan de kassa van de 
bioscoop; dit lijkt nu minder logisch voor ons. Al willen we nog wel 
over het volgende nadenken:
^ Er wordt in Veldhoven veel geklaagd over de lege 

parkeergarage
^ De bioscoop gaat vele tienduizenden auto's per jaar aantrekken, 

de meerderheid van buiten Veldhoven 
^ De bioscoop zou actief kunnen communiceren dat deze gasten 

in de garage moeten gaan parkeren 
^ Wij schatten in dat we driekwart van de bezoekers 

daadwerkelijk in de garage kunnen krijgen 
^ De parkeergarage moet dan echt gastvrij worden, voordat wij 

dit actief kunnen gaan communiceren 
^ De slagboom bij de parkeergarage zou automatisch open

kunnen gaan voor belparkeerders op basis van kenteken (zoals 
al op andere plekken in Nederland is toegepast). Belparkeerders 
hebben dan geen parkeerkaartje meer nodig. Dit vergroot de 
gastvrijheid van de parkeergarage enorm voor deze groep 

^ De laatste voorstelling in het weekend start rond 22:30 uur de 
inrijtijd van de garage zou hieraan aangepast moeten worden 

^ Om parkeren in de garage nog meer te stimuleren zou boven de 
ingang van de garage "Parkeren Bioscoop" aangegeven kunnen 
worden

^ Tot slot kunnen wij als bioscoop het de gasten comfortabeler 
maken door uitrijkaartjes te verstrekken. Gasten hoeven dan 
niet meer na de film bij een automaat in de rij te gaan staan.
De uitrijkaartjes willen we dan voor een gereduceerde prijs 
inkopen. Voordeel hiervan is dat je tegelijk stimuleert om 
bioscoopbezoekers (zeker degene die van buiten Veldhoven 
komen) langer in het centrum te laten verblijven

Mocht dit voor de gemeente ook belangrijk zijn dan willen wij hier 
graag verder mee gaan.

Supermarkt
Albert Hein

Wij zijn akkoord

Supermarkt
Jumbo

Even ter bevestiging. De afspraak was toch dat er nergens 
slagbomen zouden komen? In de bijlage staat alleen op het
Maaiveld!
Antwoord: op het maaiveld (= boven de grond) komen er geen 
slagbomen. In de parkeergarage Geer (onder Meiveld/Minneveld) 
blijven er wel slagbomen.

Winkeliers Zoals eerder toegezegd reageer ik middels dit bericht (voor de 
deadline) op de uitgangspunten voor de aanpassing van het 
parkeerbeleid.
Om het embargo te respecteren heeft de voorzitter van de 
winkeliersvereniging ervoor gekozen om het overleg vooralsnog te 
beperken tot het bestuur van de vereniging, inclusief de 
bestuurders van het Centrummanagement. Binnen deze groep 
wordt unaniem positief gereageerd op de bereidheid om het reeds 
vastgestelde beleid opnieuw ter discussie te stellen, alsmede op de 
inhoud van de geformuleerde uitgangspunten. Nadere invulling van



deze uitgangspunten in de lijn van de gevoerde discussie, mag dan 
ook op draagvlak rekenen van Winkeliersvereniging CityCentrum 
Veldhoven.
Graag blijven wij een actief deelnemer in de discussies over de 
wijze waarop we met tariefstellingen de verblijfsduur van de 
bezoekers in ons centrum kunnen verlengen. Tevens maken wij 
dankbaar gebruik van de toegezegde facilitering aan onze 
vereniging bij het ontwikkelen van een marketingtool in relatie tot 
het parkeerbeleid. Bij gelegenheid komen we daar op terug.

Horeca Sluit zich aan bij standpunt winkeliers.

Vve eigenaren Ik kan namens de besturen van de eigenaren het volgende melden. 
De besturen van de Vve Meiveld en Pleintjes staan achter het 
voorkeurscenario voor het parkeren, als uitkomst van de sessie op
9 september.
De besturen hebben echter bedenkingen bij de 13 extra 
parkeerplaatsen op het Meiveld. Zij zijn van mening dat de 
parkeerplaatsen beeldverstorend zullen werken, en het niet ten 
goede komt aan de uitstraling van het centrum. Zij verzoekt de 
gemeente dit deel van de parkeerplannen te heroverwegen.
Graag wil ik opmerken dat dit de visie is van de besturen van beide 
VvE's. De uitgangspunten hebben zij niet formeel neer kunnen 
leggen als besluitvormingsdocument aan haar achterban.


